

本人呈递下列经校方盖章证实之复印文件 (注: 文件不齐全者,恕不受理)

Enclosed hereby the following certified copy of my documents for your kind consideration:(Insufficient documents will not be entertained)

- 1)2018 学年之大学成绩 University Result for academic year 2018.
- 2)报生纸 Birth Certificate.
- 3)身份证 Identity Card

备注 Remarks:

1. 申请表格复印本可被接纳, 隶属会馆必须由主席/秘书签署及盖章方为有效.
Photostat Application Form is Accepted, If the Appliant is not a member of Perak Nam Hoi Association, The form has to be Chopped and Signed by his own Association President or Secretary.
2. 所有申请表格, 必须于 31-7-2019 寄达本会, 逾期恕不受理.(注意: 考试成绩单复印本须经大学校长签名及盖章方为有效)
All application forms must reach Perak Nam Hoi Association before 31-7-2019. Late application will not be entertained. (Attention: Photostat copy of Examination Results must be chopped & signed by Headmaster of the University concerned.)
3. 所有之提呈申请, 需大学成绩总平均最少 3.0 分.
The average of the results of Examination must be a minimum 3.0.
4. 审查委员会之决定, 乃是最后决定, 不须说明理由, 申请人不得异议.
The board's decision to approve or reject an application is final and no reasons shall be given.
5. 本会奖励金申请准则, 只接受国内就读马来西亚教育部立案之大学学位.
This application is Only meant for Malaysia government recognized Universities.
6. 奖励金颁发日期 1-9-2019, 所有获奖者, 必须亲自出席领取, 否则自动作废.
All Beneficiary must attend the Awards Ceremony on 1-9-2019, Otherwise will be Invalid.

只供本会大专基金委员会用 For Office Use Only

收件日期 Date Received: _____

批准 Approved	否决 Rejected
----------------	----------------

理由

Reason: _____

批准银额批准日期

Amount Approved: RM _____ Date Approved: _____

审查委员签名

Signature of Examiner:

奖励金委员会主任签名

Signature of Officer:
